



Sessel **JUAN** mit Drehteller und Hocker. In Leder mit oder ohne Kontrastnaht.

FUNKTIONEN

Rückenverstellung: Den komfortablen Drehsessel gibt es in 2 Varianten – mit verstellbarem Rücken oder noch luxuriöser mit unabhängig voneinander verstellbarem Rücken und Kopfteil.

KONTRASTNAHT

Bei Lederbezügen haben Sie bei der integrierten Ziernaht die Wahl zwischen Kontrastfaden und einem farblich zum Leder passenden Faden. Bezüge in

Stoff ohne Möglichkeit der Kontrastverarbeitung.

POLSTERUNG

Polsterung besonders leger mit superweicher, softer Oberfläche und ausgeprägtem Wellenbild oder leger/locker mit weicher Oberfläche und warentypischen Wellen.

DREHTELLER

Metalldrehteller in 2 Ausführungen:
– Edelstahl (geschliffen)
– chromglänzend

Armchair **JUAN** with rotary plate and stool. Leather covers with or without contrasting stitching.

FUNCTIONS

Back adjustment: This comfortable swivel chair is available in 2 versions. With adjustable backrest or, even more luxurious, with separately adjustable backrest and headrest.

CONTRASTING STITCHING

With leather covers the production of the seam is carried out either with contrasting stitching or with a thread consistent to the

colour of the cover (tone on tone). There is no possibility for contrasting stitching with fabric covers.

UPHOLSTERY

Very casual upholstery with an extremely smooth and pillowy surface and distinct undulations. Or a more casual and supple upholstery with a smooth surface and typical undulations.

ROTARY PLATE

Metal rotary plate in 2 versions:
– stainless steel (honed)
– shiny chrome

DREHSESSEL

SWIVEL CHAIR



BW	73
HH	92
TD	min. 80 / max. 97
ST SD	54
SH SH	46

Maße für Sessel

mit Kopfteilverstellung abweichend:

Different dimensions for armchair with headrest adjustment:
HH 105
TD min. 89 / max. 116

HOCKER

STOOL



BW	56
HH	46
TD	49